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Samenvatting van de vergadering van de Commissie Samenleving van de gemeente Medemblik gehouden op 19 
november 2015, aanvang 19.30 uur Commissie MBG 24.  

 
Aanwezig: 
CDA:   C. Selders   
VVD:   M. de Vries, A. van Langen   
GB:   T. van Diepen 
D66:   L. Vogelenzang, Y. Nijsingh 
PvdA:   P. de Haan 
PWF:   M. Weeber, M. Kramer 
PW2010:  A. van der Geest 
CU:   K.P. Groot 
GL:   A. van Berkel  
BAMM:              A. Groot 
 
Voorzitter:         P. Koning (t/m pt. 7) en J. Stam (v.a. pt. 8) 
Cie.griffier:        B. Gerdingh 
 
Portefeuillehouders: J. Fit en H. Nederpelt 
 
Ambtelijk: mw. Jellema (punt 7), mw. Van Stiphout + S. Vriend (punt 8), mw. Akka, mw. Paulissen en dhr. Meijers 
(allen punt 9) 

 
Afwezig: 
 -- 
 

Nr  Samenvatting en advies 

1 Opening De voorzitter opent de vergadering en vraagt naar aanleiding van de 
aanslagen in Parijs een minuut stilte voor de slachtoffers van 
terreur in Parijs en de rest van de wereld.  
 
Nadat de commissie een minuut stil is geweest geeft de voorzitter 
aan dat hij voorzitter is tot punt 7. De heer Stam heeft dit gevraagd 
omdat zijn dochter bij de natuurspeeltuin betrokken is. De heer 
Stam wil graag alle schijn van belangenverstrengeling voorkomen. 
 
Tenslotte geeft de voorzitter aan dat dhr. Nederpelt tot ongeveer 
21.45 uur aanwezig zal zijn bij de cie. B&M en daarna aanschuift in 
deze commissie, bij agendapunt 9. 
 

 

   

2 Vaststelling agenda De voorzitter stelt voor om punt 5 te laten vervallen omdat er geen  
geactualiseerde versie van de toezeggingenlijst en het 
motieoverzicht is. De commissie besluit om enkele vragen toe te 
staan. 
De voorzitter vraagt de commissieleden om korte en bondige vragen 
te stellen. Dit omdat er veel insprekers zijn en er nogal wat op de 
agenda staat. Op die manier kan de commissie toch om 22:45 uur 
klaar zijn. 

 

   

3 Spreekrecht art. 15 RvO (reservering) De voorzitter geeft aan dat er zich zeven insprekers hebben gemeld 
voor het agendapunt 7: Natuurspeeltuin. Hij stelt voor dat zij 
inspreken bij de behandeling van het onderwerp zelf. 
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4 Vaststellen  samenvatting commissie 
samenleving d.d. 15 oktober 2015 

Conform: De samenvatting van de commissie samenleving d.d. 15 
oktober 2015 is vastgesteld. 

 

   

5 Vaststelling toezeggingenlijst en 
overzicht moties 

Ondanks dat er geen actuele lijsten zijn aangeleverd komen er 
vanuit de commissie een drietal vragen 
377: Op Kasteel Radboud komt de wethouder bij de actieve 
informatie terug. 
453 (Regionale Educatieve Agenda): De wethouder geeft aan dat er 
op 16 december 2015 een regionale bijeenkomst plaats zal vinden. 
Daarna kan ze de commissie informeren. Ze zegt de informatie toe 
voor januari. De wethouder zal de commissie in januari informeren 
en zo toezegging 453 nakomen. 
501: De wethouder zegt toe dat het IHP (Integraal HuisvestingsPlan) 
in januari in de raad wordt behandeld.  

 

   

6 Actieve informatie college - Kasteel Radboud: De wethouder vertelt dat ze in oktober een 
afschrift heeft gestuurd van een brief aan minister Blok van het 
ministerie van Wonen en Rijksdienst. In die brief spreekt ze haar 
bezorgdheid uit over de voortgang van de landelijke besluitvorming 
over de monumenten en de gevolgen voor kasteel Radboud. Het 
ministerie heeft gereageerd op de brief. Begin december vindt een 
gesprek plaats met het Rijksvastgoedbedrijf, Stichting Kasteel 
Radboud en de Stichting Monumentenbezit (onderdeel NMo) over de 
actuele stand van zaken. De wethouder zegt toe in januari 2016 met 
een informatienotitie over dit onderwerp te komen. 

Toezeggingen aan de Raad: Radboud (548) 

   

7 Uitvoering motie pilot Natuurspeeltuin 
(IVR-15-03327) 

De voorzitter vertelt dat in een motie die unaniem is aangenomen 
in de begrotingsraad van 2013 de raad het college heeft opgedragen 
om: 
- een plek in de gemeente aan te wijzen voor een natuurspeeltuin 
als pilot; 
- bij de ontwikkeling daarvan kinderen en buurtbewoners te 
betrekken; 
- indien een buurt niet wil of kan zorgen voor het onderhoud van de 
speeltoestellen het terreintje als open speelplek te behouden voor 
de buurt. 
Het college geeft met het voorliggende raadsvoorstel uitvoering aan 
de motie; 
Het college vindt het Kreekbos de meest geschikte locatie en geeft 
aan hiermee aan te sluiten bij de initiatiefgroep natuurspeeltuin 
Wognum.  
Voor de aanleg worden de kosten op 30.000,- geraamd; daarvan wil 
het college 8.000,- uit het Activiteiten- en Kernenbudget betalen; 
de raad wordt gevraagd om in te stemmen met het beschikbaar 
stellen van 22.000,- uit het restant kernenbudget.  
 
Er hebben zich 7 insprekers gemeld. 
 
1. Dhr. Rood (i.p.v. mw. Kamp) van de initiatiefgroep 
Natuurspeeltuin Wognum. 
De heer Rood houdt een presentatie (bijlage 1.1.0), spreekt daarbij 
een tekst uit en overhandigt deze (bijlage 1.1.1.). 
Op vragen uit de commissie vertelt de heer Rood dat: 
- de op- en aanmerkingen van tegenstanders zoveel als mogelijk zijn 
meegenomen in de plannen; 
- de gemeente het onderhoud blijft verzorgen net als nu; 
- crowdfunding een heel goed idee is maar dat daar pas mee kan 
worden begonnen als de gemeenteraad akkoord is met het plan; 
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- Naast de scouting ook de scholen kunnen worden betrokken bij het 
onderhoud. 
 
2. Mw. Stavenuiter  
Mevrouw Stavenuiter vertelt dat ze spreekt namens een groep 
enthousiaste ouders. Ze maakt de initiatiefgroep een compliment 
en vertelt dat er ruimte moet zijn voor buitenspelen in Wognum. 
Kinderen moeten vies kunnen worden en de natuur weer leren 
kennen. Dat kan in een natuurspeeltuin. 
Over het proces vertelt ze dat het verloop van de tijd invloed heeft 
op het enthousiasme van mensen, om te laten zien dat ze voor de 
natuurspeeltuin zijn. Mensen denken al snel dat het er toch wel zal 
komen, ook als ze zich niet laat horen. De gemeente is er tenslotte 
positief over.  
Mevrouw Stavenuiter vertelt dat ze, om te laten zien dat er vele 
sympathisanten zijn een handtekeningenactie heeft gehouden die 
honderden handtekeningen uit heel Wognum heeft opgeleverd. Ze 
overhandigt de handtekeningen (bijlage 1.2) aan de wethouder. 
 
Op vragen vanuit de commissie vertelt mevrouw Stavenuiter dat: 
- je overlast kunt voorkomen door kinderen mee te laten helpen aan 
het opruimen en onderhouden van de natuurspeeltuin. Daardoor 
voelen ze zich als ze ouder worden verantwoordelijk voor hun tuin. 
- het lastig was om het enthousiasme te houden gezien de duur van 
het proces. Daarbij komt dat de enthousiaste mensen minder vaak 
aanwezig waren bij de bijeenkomsten. Daar waren toch vaker de 
tegenstanders en niet de voorstanders. 
- het Kreekbos op dit moment niet geschikt is voor kinderen. Het is 
alleen geschikt om te hardlopen of de hond uit te laten.  
 
3. Mw. Goesinnen, directeur van obs De Speelwagen.  
Mevrouw Goesinnen vertelt dat ze naast directeur ook moeder van 
drie kinderen is en aan de Rietveen in Wognum woont. 
Ze vertelt dat ze trots is op het multifunctionele centrum waar ook 
haar school deel vanuit maakt. Helaas heeft het centrum als 
beperking dat er te weinig mogelijkheden zijn om buiten te spelen. 
Daarom is ze -  net als Carolien den Hartog, directeur van de 
Hieronymusschool - zo blij met dit initiatief. 
 
De inspreker geeft aan dat het initiatief natuur- en milieueducatie 
beter mogelijk maakt. Kinderen kunnen in het echt leren wat er in 
de natuur te vinden is. 
Verder geeft ze aan dat ze tijdens een studiereis in Finland heeft 
geleerd dat er betere resultaten worden behaald door kinderen als 
je inspanning binnen regelmatig afwisselt met ontspanning buiten. 
In Finland geeft men minder les dan in Nederland maar toch zijn de 
resultaten van de kinderen in Finland beter. 

 

   

7.a (vervolg) Mevrouw Goesinnen geeft tenslotte aan dat kinderen niet alleen van 
een digibord moeten leren hoe bijvoorbeeld kikkerdril eruit ziet. 
Maar dat ze dat in het echt moeten ervaren. Dat is beter voor hun 
ontwikkeling.  
 
Op vragen uit de commissie geeft mevrouw Goesinnen aan dat: 
- Je in de buitenlucht les mag geven. Het kan zelfs in het rooster 
worden opgenomen. 
   
4. Dhr. Lassche, namens omwonenden Kreekbos 
Dhr Lassche spreekt een tekst uit en overhandigt deze(bijlage 1.3.0) 
+ de bijlagen (artikel over De steenuil in Noord-Holland (1.3.1.) en 
een brief van de gemeente (1.3.2)). Hij vertelt dat zijn brief is 
mede ondertekend door 30 á 40 anderen. 
 
Op vragen van de commissie geeft de heer Lassche aan dat: 
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- hij in april op een bijeenkomst van de initiatiefnemers was en dat 
hij daar het gevoel kreeg dat de keus al was gemaakt en dat er 
niets met zijn opmerkingen zou worden gedaan; 
- hij denkt dat er nu verantwoordelijkheidsgevoel is in de buurt. Bij 
onraad bellen ze de politie of de gemeente. Dat gevoel van 
verantwoordelijkheid zou wel eens kunnen verdwijnen als de buurt 
iets wordt opgedrongen; 
- ongeveer 75% van de oorspronkelijke bewoners nu nog in de 
woonbuurt wonen; 
- het plan zou kunnen passen in het Kreekbos maar dan moet het 
eindbeeld duidelijk zijn, de beheersaspecten moeten dan goed in 
beeld zijn en er moet zijn nagedacht over parkeren en 
verkeersstromen. Hij geeft aan dat hij niet wil beslissen voordat hij 
ook met de buurt heeft gepraat. Zeker omdat er ook alternatieve 
locaties voor het plan mogelijk zijn; 
- het gebied er nu bij ligt zoals dat is bedoeld zoals het jaren 
geleden is bedacht met de buurt, DLG (dienst landelijk gebied) en 
de gemeente. De natuur ontwikkelt zich nu nog steeds. Dat is een 
echt participatietraject geweest met initiatieven vanuit de 
bevolking. Daarom kan de commissie het niet zomaar aan de kant 
schuiven. 
- het natuurspeeltuinplan niet kan worden uitgevoerd op de locatie 
van het Kreekbos. 
 
5. Dhr. Boots, namens gebr. Boots 
Dhr. Boots spreekt een tekst uit en overhandigt deze (zie bijlage 
1.4.0) + de bijlagen (brief aan het college (1.4.1.) en RUD-notitie 
(1.4.2.)). 
Op vragen van de commissie geeft de heer Boots aan dat: 
- er bij de activiteiten die het bedrijf van de heer Boots uitvoert 
een afstandsnormering hoort van minimaal 50 mtr. Dat kan een 
belemmering zijn voor zijn bedrijf als er een natuurspeeltuin komt. 
Zoals de commissie kan zien uit de onbeantwoorde brief aan de 
gemeente zijn die plannen er wel degelijk; 
- de gebroeders Boots al in juni een brief hebben gestuurd aan de 
gemeente maar dat zij daar nooit antwoord op hebben gehad. De 
brief is afgegeven bij de voorzitter als bijlage bij deze inspraak; 
- omdat het gehele gebied van het Kreekbos dezelfde bestemming 
heeft kan er niet geschoven worden met de afstandseis en verwacht 
de heer Boots  belemmeringen voor zijn uitbreidingsplannen. Hij wil 
gewoon kunnen ondernemen zonder belemmeringen; 
- uit het RUD rapport blijkt dat er een probleem kan zijn omdat de 
RUD volgens de heer Boots het verkeerde terrein heeft onderzocht. 
 
6. Dhr. Dekker namens omwonenden Kreekbos  
Dhr. Dekker spreekt een tekst uit en overhandigt deze (zie bijlage 
1.5.).  
Op vragen van de commissie geeft de heer Dekker aan dat: 
- er nu geen parkeerproblemen zijn in de buurt. Maar dat hij die 
wel verwacht; 
- hij geen parkeerproblemen verwacht als de natuurspeeltuin bij 
het tennisbanen complex gesitueerd wordt. Daar zijn voldoende 
parkeerplaatsen; 
- de keuzenotitie pas later is toegevoegd en dat hij daardoor minder 
goed op de hoogte was van mogelijke alternatieven. 

 

   

7.b (vervolg) 7. Dhr. Kroon namens omwonenden Kreekbos 
Dhr. Kroon spreekt een tekst (zie bijlage 1.6.) uit. Op vragen van de 
commissie geeft de heer Kroon aan dat: 
- hij en de bewoners zich niet gehoord voelen, zowel niet door de 
gemeente als door de initiatiefgroep. 
1ste termijn 
Op vragen en opmerkingen van de commissie in de eerste termijn 
antwoordt de wethouder dat: 
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- er geen problemen met rondhangende jongeren worden verwacht. 
Dit heeft ook te maken met het goede participatietraject. Daarin 
zijn drie bewonersavonden georganiseerd;  
- nu het “basisbesluit” aan de commissie voorligt. Hierna zal een 
plan van aanpak worden opgesteld. Een onderdeel van dat plan zal 
overleg met de buurt zijn. Het is niet nodig om de uitwerking voor 
te leggen aan de raad. Er is zelfs geen vergunning nodig voor de 
ontwikkeling. De wethouder zegt toe dat de commissie 
geïnformeerd zal worden over de voortgang van het project; 
- er geen belemmeringen zijn voor de bedrijfsvoering van de 
gebroeders Boots. Dat geldt zowel voor de huidige bedrijfsvoering 
als voor een toekomstige uitbreiding van het bedrijf; 
- de wethouder vertelt dat ze het rapport van de RUD niet kent 
maar dat er geen belemmeringen zijn te verwachten. Dat is ook wat 
Staatsbosbeheer aangeeft; 
- er een vlekkenplan is opgesteld (bij de stukken gevoegd). Hieruit 
blijkt dat het uitzicht niet door de speeltuin wordt belemmerd. Ze 
herhaalt dat de nadere uitwerking volgt nadat de raad een besluit 
heeft genomen over het plan; 
- er geen planschade mogelijk is bij de ontwikkeling van de 
natuurspeeltuin; 
- de gemeente onderhoudsplicht heeft en verantwoordelijk is voor 
de veiligheid maar dat het gebruik van speeltuinen onder de eigen 
verantwoordelijkheid van de ouders en/of gebruikers van de 
(natuur)speeltuin valt. De gemeente zorgt er wel voor dat de 
speeltoestellen de nodige wettelijke certificering krijgen; 
- het zou kunnen dat speeltoestellen op termijn vervangen moeten 
worden of dat er reparaties moeten worden uitgevoerd die niet 
onder het reguliere onderhoud vallen. Deze twee zaken heeft de 
wethouder niet besproken met de initiatiefgroep. De wethouder 
zegt toe (toezegging) bij de initiatiefgroep na te vragen hoe dit zit 
en ze zal de commissie vervolgens duidelijkheid verschaffen over de 
financiële gevolgen daarvan;  
- als bij de uitvoering blijkt dat er parkeerproblemen zijn dan moet 
daarover het gesprek worden aangegaan met alle partijen; 
- het college een rol wil spelen in de gesprekken tussen de 
initiatiefgroep en de buurt. Het vertrekpunt moet wel duidelijk zijn 
want het college gaat het proces niet opnieuw beginnen. Daarna 
zegt de wethouder toe (toezegging) dat ze zal proberen de partijen 
bij elkaar te brengen. Als de agenda’s dat toelaten zal ze het 
gesprek voor de meningsvormende commissie van volgende week 
plaats laten vinden.  

Toezeggingen aan de Raad: Natuurspeeltuin (549) 

Toezeggingen aan de Raad: Natuurspeeltuin (550) 

Toezeggingen aan de Raad: Natuurspeeltuin (551) 

   

7.c (vervolg) 2de termijn 
Op vragen en opmerkingen van de commissie in de tweede termijn 
antwoordt de wethouder dat: 
- ze de brief van de gebroeders Boots niet kent maar dat ze zal 
onderzoeken (toezegging) of ze hem heeft ontvangen. Zo niet dan 
zal ze de brief van de  griffie ontvangen en alsnog beantwoorden. 
Ze zal de commissie informeren over haar bevindingen en de 
beantwoording; 
- er voor de meningsvormende commissie een notitie zal komen 
(toezegging) over de plannen in het Heembos. Daarbij zal het 
college in ieder geval ingaan op: 
• financiële gevolgen van de plannen (onderhoud en aanschaf) 
• kwantitatieve getallen (oppervlakte, hoeveelheid kinderen, 
onderhoudskosten) 
• financieel kader van het plan. 
 
De voorzitter concludeert dat het onderwerp door kan naar de 
meningsvormende fase. 
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Toezeggingen aan de Raad: Natuurspeeltuin (552) 

Toezeggingen aan de Raad: Natuurspeeltuin (553) 

   

7.d PAUZE De voorzitter besluit om een korte pauze te nemen omdat de 
commissie is uitgelopen. 
 
De heer Stam zit de vergadering verder voor en kondigt om 21:10 
uur punt 8 aan. 
 

 

   

8 Bibliotheekvisie 2016 - 2020 (IVR-15-
03626) 

De voorzitter vertelt dat in het voorstel wordt aangegeven welke 
regionale visie het college wil laten vaststellen. Deze visie is de 
leidraad om te komen tot een toekomstbestendige 
bibliotheekfunctie in een brede culturele regionale voorziening. Ook 
stelt het college een bezuinigingsbesluit voor dat nodig is omdat het 
besluit om v.a. 2017 200.000,- te bezuinigen is vernietigd. Dit 
voorstel houdt in dat medio 2017 75.000,- wordt bezuinigd, medio 
2018 175.000,- en per 1.1.2019 200.000,-. Op basis van deze 
voorstellen kan het college vervolgens een uitvoeringsplan leveren 
met concrete maatregelen. Dit plan zou er – volgens het voorstel – 
voor 1 juli 2016 moeten liggen.  
 
Op vragen en opmerkingen van de commissie antwoordt de 
wethouder dat: 
- de aanleiding voor het voorstel het feit is dat de gemeente de 
door de bibliotheek rechtszaak heeft verloren. De bibliotheek had 
deze zaak aangespannen omdat ze het niet eens was met de 
plotselinge afbouw van de subsidie. De bibliotheek is in het gelijk 
gesteld. De gemeente heeft tegen deze uitspraak hoger beroep 
ingesteld. De uitspraak van deze zaak kan nog lang op zich laten 
wachten, vandaar dat het college nu al een voorstel doet; 
- er een transitie plaatsvindt van stenen naar diensten. De 
bibliotheek begint zich daarop aan te passen. Op dit moment ligt de 
visie voor. Als de raad de visie goedkeurt zal een uitvoeringsplan 
worden uitgewerkt. Daarin zullen ook besluiten worden genomen 
over de locaties waar de bibliotheek fysiek te vinden zal zijn. 
Daarbij zal ook aandacht worden besteed aan initiatieven zoals de 
vrijwilligers Bieb in Abbekerk; 
- er een nieuw bestuur is bij de bibliotheek. Het college heeft 
kennisgemaakt en de wederzijdse verwachtingen zijn naar elkaar 
uitgesproken. De toekomst zal uitwijzen of het bestuur en de 
gemeente een goede relatie opbouwen. Op de directe vraag of er 
vertrouwen is in het bestuur antwoordt de wethouder volmondig ja; 
- er verkiezingen zaten tussen de het gesprek waarbij de gemeenten 
eruit kwamen en de formalisatie. Daarom is het convenant met 
terugwerkende kracht vastgesteld; 
- de huidige subsidie € 775.000,- is en dat die wordt afgebouwd 
volgens het schema uit het besluit naar € 575.000,- per 1 januari 
2019. Het college heeft de afbouw van de subsidie inmiddels 
aangekondigd bij de bibliotheek; 
- met de nieuwe uitvoeringsorganisatie net als nu 
prestatieafspraken worden gemaakt. Dat betekent dat ook de 
nieuwe organisatie verantwoording moet afleggen over de 
verkregen subsidie; 
- de subsidierelatie van de gemeente met de bibliotheek zal worden 
omgevormd naar een subsidierelatie gericht op de jeugd. De 
bibliotheek zelf zal zich kunnen richten op volwassenen; 
- het collegevoorstel houdt gezien de gerechtelijke uitspraken beter 
rekening met de redelijkheid en billijkheid zoals dat is 
geformuleerd in het algemeen bestuursrecht. Daarom vraagt het 
college de leden van de commissie om hun fractie op te roepen met 
uitspraken te komen tijdens de meningsvormende commissie over 
hoe hard de datum is die in de motie wordt genoemd. Om die 
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uitspraken beter te kunnen doen zegt het college toe (toezegging) 
om te komen met een notitie waarin de relatie van het 
collegevoorstel met de motie wordt uitgelegd. Daarbij is 
nadrukkelijk aandacht voor de financiële onderbouwing ten 
opzichte van de door de raad in de motie uitgesproken opdracht aan 
het college. De voorzitter concludeert dat het onderwerp door kan 
naar de meningsvormende fase. 

Toezeggingen aan de Raad: Bibliotheekvisie (554) 

   

9 Actieve informatie van de 
portefeuillehouder (H. Nederpelt) 
m.b.t. de decentralisaties                                                      
1. Stand van zaken Q4                                                  
2. Inkoop 2016                                                                            
3. Huishoudelijk Hulp 2016                                                                            
4. Vragen n.a.v. de informatie  

1. Stand van zaken Q4 
2. Inkoop 2016 
3. Huishoudelijke Hulp 2016 
4. Vragen n.a.v. de informatie 
De voorzitter leidt het agendapunt in en vertelt dat er enkele 
themabijeenkomsten zijn geweest om de raad te informeren over 
de voortgang van de decentralisaties. Er is een voorkeur voor om 
deze informatie zoveel mogelijk in de commissie SL te verstrekken. 
 
De commissie stemt in met het stellen van korte en bondige vragen. 
 
De wethouder geeft een korte inleiding gevolgd door een 
presentatie (zie bijlage 1.7). 
Aan de hand van de presentatie antwoordt de wethouder op vragen 
en opmerkingen uit de commissie dat: 
- de bewoners de aanpak van de gemeente goed vinden, maar dat 
de organisatie alle zeilen bij moet zetten om dat te realiseren. De 
wethouder spreekt een compliment uit voor zijn medewerkers; 
- het risico bestaat dat de toets van de rechtmatigheid in het kader 
van de decentralisaties niet wordt gehaald omdat de 
informatieoverdracht tussen gemeente en uitvoerders nog niet 100% 
is; 
- er is geen duidelijke indicatie is, waarom het aantal cliënten 
toeneemt. Wel ziet de gemeente het aantal complexe gevallen 
toenemen dat maakt een specialistisch aanbod nodig. Ook de 
jeugdproblematiek zorgt voor nieuwe aanwas. De gemeente kijkt nu 
naar het hele gezin i.p.v. alleen naar de ouders of kinderen. Dat 
deze aanpak werkt blijkt uit de toename; 
- de herindicatie van de PGB is in mei 2016 klaar moet zijn. PGB-ers 
ontvangen totdat ze geherindiceerd het huidige PGB. Wel is er een 
toename van het aantal nieuwe PGB aanvragen. Dit geldt vooral 
voor de jeugd-PGB (daar zijn er in Medemblik relatief veel van); 
- er een lijstje komt van zorgaanbieders waarnaar geïndiceerde 
jongeren worden doorverwezen. Dat kan het inzicht bieden of er op 
de juiste manier wordt doorverwezen naar alle contracthouders.  

Toezeggingen aan de Raad: Actieve informatie decentralisaties.  (555) 

   

9.a (vervolg) - er voor het Kerstreces een financiële rapportage komt met de 
stand van zaken over het sociale domein daarin is ten minste 
aandacht voor: 
• uitgaven WMO 
• jeugdhulp 
• rechtmatigheid (in het kader van de jaarrekening) 
• gevolgen van de hoge werkdruk; 
- de werkdruk hoog is door de toename van de complexiteit van de 
casussen, maar dat dit niet leidt tot een hogere uitval bij het 
personeel. Vanuit de commissie wordt een compliment gemaakt aan 
de ambtenaren voor hun harde werk; 
- de wethouder de commissie verzoekt om vooral met ideeën te 
komen voor de invulling van de Couleur locale. In ieder geval wordt 
een deel van die gelden ingezet om een taalmaatjesproject voor 
inburgeraars op te zetten. Het college kan een terugkoppeling 
geven aan de raad over de geleverde ideeën; 
- klachten altijd worden teruggekoppeld met de uitvoerders. Maar 
dat dit alleen in het aanbestedingsproces kan worden meegenomen 
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als de klacht bewezen en gegrond is bevonden;   
- er tot nu toe weinig klachten zijn. Dit laat zien dat de gemeente 
op de goede weg zit. Wel moet de overstap van aanbodgericht naar 
vraaggericht beter worden gemaakt; 
- de aanbestedingen voor de inkoop van jeugdhulp bijna zijn 
afgerond. Er zitten nieuwe aanbieders tussen. De nieuwe en oude 
aanbieders bieden wel veranderende producten aan die aansluiten 
bij de overstap naar vraaggericht werken; 
- er sprake is van prijsstijgingen bij huishoudelijke hulp, maar die 
wil de gemeente zoveel mogelijk tegengaan. Er wordt wel gedacht 
aan minder uren voor dezelfde prijs. Ook daar is de gemeente nog 
niet aan toe; 
- de gemeente alles in het werk stelt om het zorgcompliment zo 
breed mogelijk uit te delen. De formulieren zijn naar de minimale 
vereisten vereenvoudigd. Jongeren (maar ook sommige ouderen) 
vinden het zo normaal om mantelzorger te zijn dat ze er niet aan 
denken dat er ook een zorgcompliment voor hen is. De intentie is 
om het zorgcompliment voort te zetten maar er zijn geen garanties 
in het leven. 

Toezeggingen aan de Raad: Actieve informatie decentralisaties (556) 

   

10 Sluiting Nadat hij de commissie heeft bedankt voor de goede vergaderorde 
sluit hij om 22:40 uur de vergadering.  

 

   

   

 
 




